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香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處 
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department 
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region 

 
 

在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品／服務說明 

 
商標註冊處處長收到下列根據《商標條例》(第 559 章)第 46 條提出的修訂申請要
求。 
 
根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 26 條，任何聲稱受擬作出的修訂影響的
人，可在本公告公布的日期後三個月內，採用表格第 T6 號提交異議通知。(例如，
若果公布日期爲 2003 年 4 月 4 日，則該三個月的最後一日爲 2003 年 7 月 4 日。)
異議通知須載有提出異議的理由的陳述，該陳述尤須解釋如作出修訂，異議人會如
何受有關修訂影響，以及異議人為何認為作出該項修訂會違反《商標條例》第 46
條。異議人須在提交異議通知的同時，將該通知的副本送交有關申請人。 
 
根據《商標規則》第 95 條，提交異議通知的限期不得延展。 
 

REQUESTS FOR AMENDMENT OF SPECIFICATION OF GOODS OR SERVICES 
AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED 

     
The Registrar of Trade Marks has received the following requests for amendment of 
applications under section 46 of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). 
 
Under rule 26 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), any person claiming 
to be affected by the proposed amendment may, within 3 months after the date of 
this publication, file a notice of objection on Form T6. (For example, if the 
publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 4 July 
2003.)  The notice of objection shall include a statement of the grounds of 
objection, which statement shall, in particular, explain how the objector would be 
affected by the amendment and why in the objector’s opinion the amendment would 
be contrary to section 46 of the Trade Marks Ordinance.  The objector shall, at 
the same time as he files the notice of objection, send a copy of it to the 
applicant of the application in question.  
 
It should be noted that under rule 95 of the Trade Marks Rules, extension of time 
cannot be allowed for filing the notice of objection. 
 
[210] 商標申請編號： 

Application No.: 
301593504 
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[540] 商標： 
Mark: 

 
[730] 註冊申請人姓名／名稱、 

地址： 
Applicant's Name, Address: 

Mr. Auerbach, Tjark 
Lindauer Strasse 21 88069 Tettnang Germany 

[740/7
50] 

註冊申請人的送達地址： 
Applicant's Address for 
Service: 

LIM & LOK, Solicitors 
8/F., Pilkem Commercial Centre, 
8 Pilkem Street, Jordan, Kowloon, 
Hong Kong 

[571] 商標描述： 
Mark Description: 

N/A 

[511]   類別編號： 
Class No.:       

9, 36, 42 

[442] 公布獲接納註冊申請日 
期:  
Date of Publication of 
Acceptance for 
Registration: 

25-06-2010 

 
申請人擬修訂類別 9, 42 的貨品／服務說明如下： 
The applicant proposes to amend the specification in Classes 9, 42 to read as follows: 
類別 Class 9 
Computer programs and parts and fittings therefor, namely subprograms, program modules, 
program generators, support software and interfaces for computers; data recorded on 
data carriers; excluding any of the aforesaid goods in relation to insurance, surety, 
and warranty. 
 
類別 Class 42 
Computer programming; applications-related technical consultancy with regard to the use 
and application of software, installation and maintenance of software; services of a 
software company, namely the planning, design, creating, programming, updating, 
maintenance and installation of software, systems analysis, applications consultancy 
with regard to software and technical consultancy and technological services to support 
and implement the localisation of data structures and the amendment thereof; internet 
services, namely creating and maintenance of programs for use on the Internet and/or 
for the use of the Internet, and consultancy with regard to the application and further 
development of such programs; excluding any of the aforesaid services in relation to 
insurance, surety, and warranty. 
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[210] 商標申請編號： 
Application No.: 

302163267 

[540] 商標： 
Mark: 

 
[730] 註冊申請人姓名／名稱、 

地址： 
Applicant's Name, Address: 

林盧賢 
中國內地 廣東省普寧市 流沙北街道南苑新村 10幢 601 號 

[740/7
50] 

註冊申請人的送達地址： 
Applicant's Address for 
Service: 

陳達明 
香港 
新界粉嶺 
麻笏村 52D 地下 

[571] 商標描述： 
Mark Description: 

不適用 

[511]   類別編號： 
Class No.:       

9 

[442] 公布獲接納註冊申請日 
期:  
Date of Publication of 
Acceptance for 
Registration: 

18-05-2012 

 
申請人擬修訂類別 9的貨品／服務說明如下： 
The applicant proposes to amend the specification in Class 9 to read as follows: 
類別 Class 9 
計算機，計算機軟件，音樂手機，智能手機，電池，手提電話 
 
 

 
 
[210] 商標申請編號： 

Application No.: 
302550159 

[540] 商標： 
Mark: 

 
[730] 註冊申請人姓名／名稱、 

地址： 
Applicant's Name, Address: 

TAIKO YAKUHIN KABUSHIKI KAISHA (TAIKO PHARMACEUTICAL CO., LTD.) 
3-34-14, Uchihonmachi, Suita, Osaka, 564-0032, JAPAN 

[740/7
50] 

註冊申請人的送達地址： 
Applicant's Address for 
Service: 

HASTINGS & CO. 
5th Floor, Gloucester Tower, The Landmark, 
11 Pedder Street, Central, 
HONG KONG 

[571] 商標描述： 
Mark Description: 

N/A 

[511]   類別編號： 
Class No.:       

5 
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[442] 公布獲接納註冊申請日 
期:  
Date of Publication of 
Acceptance for 
Registration: 

24-05-2013 

 
申請人擬修訂類別 5的貨品／服務說明如下： 
The applicant proposes to amend the specification in Class 5 to read as follows: 
類別 Class 5 
Pharmaceutical preparations; pharmaceutical preparations and substances for the 
treatment of gastro-intestinal diseases; pharmaceutical preparations and substances for 
the treatment of digestive system disorder; fungicides; germicides; sterilising 
preparations; viricides; antivirus agents; disinfectants; antimicrobials for 
dermatologic use; air purifying preparations; air deodorizing preparations; odor 
eliminators, other than for industrial purposes, for human being and for animals, and 
breath freshening preparations; sanitary masks; nutritional supplements. 
 
 

 


